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Protokół Nr: XXVII/2022 

 

Nazwa sesji:  XXVII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  26.01.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:27 

Godzina zakończenia:  09:43 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Waldemar Sęga 

2. Maria Preweda 

3. Józef Litwiński 

4. Piotr Jacyk 

5. Wiesław Kuterbach 

6. Antoni Mach 

7. Ryszard Osowski 

8. Jan Dec 

9. Bogusława Lichacz 

10. Stanisław Mątkowski 

11. Zenon Kociołek 

12. Krzysztof Gujda 

13. Franciszek Bajan 

14. Ryszard Pietrucha 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o zdjęcie z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w 

sprawie użytku ekologicznego w miejscowości Kobylnica Ruska, o dodanie punktu do porządku 

obrad: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielkie 

Oczy na 2022 rok, o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. 

 

Pan Wójt A. Hawrylak złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu: Podjęcie 

uchwały w sprawie użytku ekologicznego w miejscowości Kobylnica Ruska oraz o dodanie punktu do 

porządku obrad: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Wielkie Oczy na 2022 rok, oraz Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
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Rewizyjnej na 2022 r. Poddano pod głosowanie wniosek formalny. Wniosek formalny o dodanie oraz 

wycofanie punktów z porządku obrad przyjęto jednogłośnie. Pan przewodniczący Z. Kociołek zarządził 

przerwę na zmianę porządku obrad. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie (zał. nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Albert Hawrylak 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 4). Pan radny R. 

Osowski zauważył, że w 2021 roku były przeznaczane pieniądze wykonanie dokumentacji na 

przebudowę drogi powiatowej. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że w roku 2021 było 

przeznaczone 50 tys. na ten cel, było wykonane rozeznanie rynku oraz został wyłoniony wykonawca. 



4 

 

Podjęto również uchwałę, natomiast wykonawca nie przekazał tej dokumentacji dlatego też 

pieniądze te przechodzą jako nadwyżka na ten rok. Po konsultacji z RIO na nowo trzeba podjąć 

uchwałę o udzieleniu pomocy rzeczowej ponieważ tamten rok się już zakończył. Pan radny P. Jacyk 

zapytał czy kwota 234 tys. zł dotyczy kosztów samej zrywki czy będzie to umowa kompleksowa. Pani 

skarbnik E. Słowińska odpowiedziała, że będzie to umowa kompleksowa. W projekcie budżetu zostało 

to rozpisane na dwa zadania: pielęgnacja lasu oraz pozyskanie, zrywka drewna. Na pozyskanie lasu 

oferta się nie zmieściła i w związku z tym na całość brakuje 34 tys. zł. Więcej pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej (zał. Nr 5 ). Pan radny P. Jacyk zapytał czy jest to 

całkowity koszt dokumentacji. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że jest to całkowity koszt i 

mamy podpisaną umowę z wykonawcą. Pan radny R. Osowski uściślił, że chodzi o odcinek drogi od 

stadionu w Wielkich Oczach do synagogi. Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielkie Oczy na 

2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. 

Nr 6 ). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę zmieniającą uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 
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Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-

2024. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 (zał. Nr 7 ). 

Pan radny W. Kuterbach zauważył żeby usunąć z programu słowo „gimnazja” ponieważ już nie 

istnieją. Pan radny R. Osowski zapytał co sprawia, że przy programach 300+, 500+ sytuacja się 

pogarsza. Pani kierownik G. Senyk odpowiedziała, że dzięki tym programom zwiększają się finanse 

rodziny, a pieniądze niekoniecznie wydawane są tak jak powinny. Więcej pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2022-2024 podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Wiesław Kuterbach 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XVI/157/2020 w sprawie określenia warunków oraz 

trybu finansowania zadania własnego Gminy Wielkie Oczy w zakresie tworzenia warunków 

sprzyjających rozwojowi sportu. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

zmieniającą uchwałę nr XVI/157/2020 w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowania  

zadania własnego Gminy Wielkie Oczy w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi 

sportu (zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę zmieniającą 

uchwałę nr XVI/157/2020 w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowania zadania własnego 

Gminy Wielkie Oczy w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

10. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy za 2021 r. 

 

Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Kuterbach przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy za 2021 r. (zał. Nr 9). Pytań i dyskusji nie było. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. 

 

Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Kuterbach przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. (zał. Nr 10 ). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2022 r. podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

12. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

 

- w spotkaniu samorządowców powiatu Lubaczowskiego w sprawie otrzymanych środków na 

budowę chodnika i drogi przy ul. Kazimierza w Wielkich Oczach, 

- spotkaniu w sprawie strategii ponadlokalnej, 

- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w Konferencji poświęconej konsultacji strategii województwa podkarpackiego pod nazwą 

„Fundusze Europejskie dla Podkarpacia  2021-2027”. 

 

Został zorganizowany punkt obsługi mieszkańców, gdzie przyjmowane są wnioski dotyczące dodatku 

osłonowego oraz zostały ogłoszone przetargi na wykonanie projektów dróg. 
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Pan radny W. Kuterbach zapytał w jakiej formie będzie połączenie się z innymi gminami. Pan 

Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że będzie to partnerska umowa między gminami, natomiast strategia 

sporządzana jest dla wszystkich ale każda gmina osobno się rozlicza. 

 

13. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny R. Osowski poprosił o wyjaśnienie, w związku z informacją w gazetce Wielkie Oczy, 

kiedy ma zostać zamontowany paczkomat w Wielkich Oczach. Pan Wójt wyjaśnił, że gazetka była 

drukowana na początku grudnia i wtedy przedstawiciel zapewniał, że paczkomat będzie 

zamontowany do końca roku. Została przygotowana lokalizacja oraz zasilanie do paczkomatu, 

podpisane zostały umowy oraz otrzymaliśmy dostępy elektroniczne. Natomiast paczkomat jest ciągle 

na linii produkcyjnej ponieważ brakuje podzespołów. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

14. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 9:43. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


